

# Notice of Public Hearing: Charter School Revision

*A public hearing is being held to solicit comments regarding a charter school revision for Great Oaks Charter School in Community School District 2.*

**Date:** October 8, 2014

**Time:** Speaker Sign in: 5:30 PM  
Presentation, Questions, Comments: 6:00 PM

**Location:** **Great Oaks Charter School**  
**1 Monroe Street**  
**New York, NY 10002**

**Details:** This public hearing is open to anyone interested in learning about the following charter revision for a school operating in **Community School District 2 in Manhattan.**

**Great Oaks Charter School is in its first charter term [2013-2015]. For academic year 2014-15 there is a projected enrollment of 198 students served in grades 6-7.**

The charter revision states that Great Oaks Charter School, seeks to amend its charter to allow for the adoption of a management agreement with Great Oaks Foundation, Inc.

This school is authorized by the New York State Education Department (NYSED). More information can be accessed at: <http://www.p12.nysed.gov/psc/>.

Comments are welcome; speakers must register within 15 minutes of the hearing's start time. Written comments will also be collected at the hearing or can be submitted via email to: [charterschools@schools.nyc.gov](mailto:charterschools@schools.nyc.gov) or faxed to 212-374-5760 within 48 hours after the hearing's close.

Pursuant to Education Law 2857(1), the New York City Department of Education is required to hold a public hearing to solicit comment from the community in connection with any revision proposal for a charter school.

## 關於公聽會的通知：特許學校修正計劃

我們將舉行一場公聽會，以便就針對位於第2學區的大橡樹特許學校（*Great Oaks Charter School*）的一項特許學校修正計劃徵求意見。

日期：	2014年10月8日
時間：	發表講話者簽到時間：下午5:30 作報告、提問、發表意見：晚上6:00
地點：	<b>Great Oaks Charter School</b> <b>1 Monroe Street</b> <b>New York, NY 10002</b>
詳細說明：	<p>任何人若有興趣了解下列針對在曼哈頓的第2學區運作的一所學校的特許狀修正計劃，均可出席這個公聽會。</p> <p>大橡樹特許學校目前正處於其第一個特許狀有效期[2013-2015年]。在2014-15學年，預計該校將有<b>198名學生在6年級和7年級就讀</b>。</p> <p>根據特許狀修正計劃，大橡樹特許學校尋求修改其特許狀，以便可以採納與大橡樹基金會公司（<b>Great Oaks Foundation, Inc.</b>）所達成的一項管理協議。</p> <p>這所學校由紐約州教育廳（<b>NYSED</b>）授權運作。可在下列網站查閱更多相關資訊： <a href="http://www.p12.nysed.gov/psc/">http://www.p12.nysed.gov/psc/</a>。</p> <p>歡迎大家發表意見；發言者必須在公聽會開始時間之後的15分鐘之內登記。在公聽會上也收取書面意見，也可透過電子郵件提交書面意見，電郵信箱是：<b>charterschools@schools.nyc.gov</b>；還可以在公聽會結束之後的48小時內以傳真方式提交書面意見，傳真號碼是212-374-5760。</p>

根據教育法第2857(1)條的規定，在提出針對某所特許學校的任何修正計劃時，紐約市教育局必須召開公聽會聽取有關社區的看法。